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Het grote nadeel van het clubblad en dan 
vooral het schrijven van een voorwoord 
is dat je nooit actueel bent. Heb je net je 
best gedaan dan gebeurt er wel iets dat 
je mooi had kunnen meenemen.

Daarom wordt ook veelal verwezen naar 
de website die wel actueel is. En gelukkig 
wordt die veel bezocht, dat kunnen we 
zien aan de bezoekersaantallen. Fijn ook 
dat er diverse commissieleden al thuis 
zijn in het plaatsen van berichten, zodat 
er geen druk is bij de webredactie.

In dit nummer weer veel lezenswaardige 
interviews zoals met Toos Veldhuizen, 
de korfbalfamilie en vrijwilliger in de 
spotlight.
Kortom, veel nieuws en leesvoer voor in 
de kerstvakantie.

Als deze Orbit op de 'deurmat' valt is het 
eerste feestje in december aanstaande. 
De kerstbomen staan er al en we maken 
ons op voor een knallend einde van het 
jaar. De kerstsfeer maakt zich langzaam 
van ons meester. Voor de een is het een 
tijd voor bezinning en voor een ander is 
het de tijd van feestjes. En hoewel we 
dit allemaal anders beleven blijft het 

Woord vooraf
van de redactie

toch een tijd om even stil te staan bij het 
afgelopen jaar. 

Voor nu wensen we alle lezers een 
heerlijke kerstvakantie, fijne kerstdagen 
en alvast een spetterend oud en nieuw. 
Dat 2019 voor iedereen een jaar met 
veel gezondheid en sportiviteit mag 
worden.
Voorzichtig met afsteken van 
vuurwerk  en tot volgend jaar bij de 
nieuwjaarsreceptie met feestavond op 
zaterdag 5 januari 2019 om 20:30 uur. 
Tot dan!

De redactie,
Britt, Ingeborg, Jessica, Marion en 
Maureen

Reageren? redactie@kvtelstar.nl
Clubblad digitaal ? kvtelstar.nl - orbit
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Waterkou 
Het weer is een gemakkelijk 

gespreksonderwerp. Iedereen vindt 

daar wel iets van. Ik ook. Tijdens het 

schrijven van dit stukje is het buiten 

erg koud. Waterkou. Heerlijk! Ik weiger 

er om te zeuren, zaniken, klagen en te 

mekkeren over het Hollandse weer. 

Wanneer ik zeuren over het weer 

intik op Google, krijg ik maar liefs ruim 

1,8 miljoen hits. Het is een typisch 

Hollands fenomeen. Het schept een 

band. Samen klagen zorgt voor een 

band en geeft saamhorigheid. En dat 

laatste vind ik zo treffend aan Telstar: 

een club enthousiaste sportievelingen 

al of niet in wedstrijdverband.

Ernstige prestati es
In de competitie zijn ernstig mooie 

prestaties geleverd. Zo is de D1 

ongeslagen (!) veldkampioen geworden 

met een ongekend positief doelsaldo 

van 50+. Grappig getal, want bij 50plus 

krijg ik senioren of een politieke 

partij op mijn netvlies. Ook de D3 is 

kampioen geworden. Gefeliciteerd en 

het laat zien dat Telstar barst van het 

talent. Maar we doen meer als club. 

Een harde kern van vrijwilligers werkt 

hard aan om die saamhorigheid in 

stand te houden. En wordt beloond! Zo 

kreeg vrijwilliger Tineke Hempenius 

dit jaar op de ALV de fel begeerde Anja 

de Haan Trofee omdat ze maar liefs 14 

jaar penningmeester is geweest. Met 

de voor haar kenmerkende schaterlach 

nam ze de prijs in ontvangst. Tineke, 

nogmaals bedankt! 

N i et sti l zitten
De TEC zit ook niet stil. Letterlijk. 

Voor het eerst was een kinderdisco 

en er is wat afgesprongen die avond. 

De Sint & Pieten zijn op bezoek 

geweest en de voorbereiding voor de 

bestuurstafel
van achter de
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Op zoek naar een verblijf  jdens de wintersport?

Slechts 3 uurtjes vanaf Utrecht! 10% kortingscode: TELSTAR10

Advertentie Haus Wunderberg - Telstar A5 formaat.indd   1 16-10-17   16:31
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Nieuwsjaarsreceptie en feestavond 

lopen al weer volop. Het gerucht gaat 

dat de TEC weer een pubquiz gaan 

organiseren vanwege de hoge opkomst 

vorige jaar.

De sponsorcommissie gaat in december 

weer alle (ruim 60) sponsors langs. Om 

een fles wijn te brengen en bovenal te 

bedanken voor hun (geldelijk) steun. 

Dan heb ik nog niet over alle andere 

activiteiten, zoals de wijnproefavond 

of Relstar, maar ik wil het resterende 

wit van dit stukje nog gebruiken voor 

een oproep. Een dringende. 

H elp!
In de afgelopen bestuursvergadering 

hebben we geconstateerd dat niet 

iedereen in de club vrijwilligerswerk 

doet. Ik wil geen geit zijn, maar moet 

hierover toch een beetje over gaan 

mekkeren. We hebben teveel vacatures 

op dit moment. Die moeten echt 

opgevuld worden. Hoe vervelend het 

ook klinkt, maar het bestuur overweegt 

om het vrijwilligerswerk voor bepaalde 

groepen verplicht te stellen. Slik. 

Want er zijn spelers en/of ouders die 

niets doen. We snappen dat iedereen 

druk is met kinderen, mantelzorg en 

carrière. Maar het is niet helemaal fair 

dat het vele werk nu op de schouders 

ligt van een groep vrijwilligers die er 

kneiterdruk mee zijn. Maar wat is er 

nu leuker dan de dingen doen die je 

écht leuk vind om te doen, waar je goed 

in bent én waar je actief meewerkt. 

Bezoek onze vacaturebank op onze 

website; ze bevatten allemaal een korte 

omschrijving van de werkzaamheden 

en de benodigde inspanning in uren. 

Houd die saamhorigheid krachtig en 

wordt vrijwilliger bij Telstar. 

Een mooi voornemen voor 2019 toch? 

Namens het bestuur wensen we jullie 

alvast goede feestdagen in gezondheid. 

Veel leesvreugd!

Ludo Zwaan
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01 Annemarie de Bruijn
02 Esmee van Voorn
04 Anouk van de Pol
 Timon Groen
09 Eline de Korte
10 Emily van Doornik
15 Ludo Zwaan
16 Pauline van Essen-van der Sar
 Frederiek Heijboer
19 Esmee van de Bunt
22 Willem Meuleman
23 Manon van Leuveren
25 Annemiek Kuijpers
 Daniël van der Louw
29 Jan van Bruchem

DECEMBER
JANUARI
01 Anke Stoopendaal
 Jaap Timmerman
 Johan Meiling
04 Jaap van Brummelen
05 Gert-Jan Kruijsbergen
06 Thijs van Brummelen
07 Marianne Kuijpers
 Quintie Kelderman
08 Martin van Essen
09 Tess Lagemaat
10 Rick van Keulen
12 Ingeborg de Groodt
14 Matthijs van Hoorn
 Jarno van Essen
15 Ruben van Doornik
 Geke Hooijer
 Rebekka Kruijsbergen
16 Daphne van Dunschoten
18 Willem Teeuwissen
22 Bjorn de Groot
 Renger Walet
23 Arjan Westeneng
24 Ruben Dekker
25 Lianne Bos
26 Xander de Jong
 Mariëlle Holsappel
27 Rens Bijkerk
28 Dianne Vreekamp
31 Jan Bleeker
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FEBRUARI
MAART01 Sander Voets

02 Marieke Damen
 Bert Veldhuizen
04 Lianne van Gessel
 Luuk Rakhorst
05 Renze van Ravenhorst
07 Robert van Duinkerken
08 Jelmer van Ravenhorst
09 Harm Albert Zanting
10 Jeannette Kruijsbergen-van de Geest

13 Imke Harmsen
15 Jadine van Essen
19 Aron van der Schaaf
 Tera van Putten
20 Laura Visser
 Esther van Strien
22 Menno Damen
 Naomi de Weert
23 Jarno Landman
25 Geerling Petersen
 Rijk van de Heg
27 Jan Jakobs

02 Colinda van Vulpen
05 Cees Noorland
06 Corine van Gessel
 Laura Kaai
07 Leen Molenberg
 Henriette Vreekamp
08 Laura Morren
10 Marrianne van Vulpen
11 Arjen van der Schee
12 Casper van Goethem
 Mirthe van der Schee
14 Joëlle van Veen
 Nancy Ranoe
 Paulien Creteer
17 Patrick van Dijk
 Jowha van Brummelen
 Loes Dommershuijzen
18 Geert Teeuwissen
 Lizelot Veldman
 Hugo van der Molen
20 Herman van den Berg
 Chris Rakhorst
21 Steffen Kemme
24 Bas Altena
28 Ria Zieck
29 Sophie den Besten
 Suzanne Blom
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Dionne en Mark
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Hoe ben je bij de club gekomen?
Via mijn broer (Mark) heb ik een 
aantal keren meegedaan met het 
familietoernooi. Ik hoorde mijn 
vriendin Lotte er ook vaak over en we 
deden het altijd samen goed met het 
schutterstoernooi. 
Ik ben van turnen afgegaan omdat ik 
korfballen leuker vind. 

Wat kun je het beste op korfbalgebied?
Ik vind het erg lastig om over mijzelf te 
zeggen, maar ik vind dat ik goed kan 
schieten van afstand, maar doe dit te 
weinig in wedstijden

Wat zou je graag nog willen verbeteren?
Ik zit pas een jaar op korfbal en kan dus 
nog heel veel verbeteren.

Wat vind je leuker; aanvallen of 
verdedigen?
Aanvallen
Waarom?
In aanvallen kan ik meer energie kwijt en 
vind ik leuker om mijn tegenstander uit 
te dagen

Ben je daar ook beter in?
Ja dat denk ik wel, maar het ligt wel aan 
mijn tegenstander.
Zaal of veld?

In de zaal is het gezelliger en buiten heb 
je meer grip. In de zaal kunnen wij meer 
gebruiken maken van de vloer, omdat we 
vaak grotere tegenstanders hebben.
Dus; de zaal.

Welke wedstrijd was afgelopen seizoen 
het meest spannend?
De oefenwedstrijd tegen Antilopen, mijn 
klasgenoot/ vriendin zit bij de Antilopen 
en we hadden nog niet tegen elkaar 
gespeeld, we stonden samen in één vak.

Leukste onderdeel van de training?
Partijtje. Ik vind het leuk om wat we 
hebben geleerd in een partijtje te 
proberen

Hebben jullie een goed veldseizoen 
gedraaid?
Het was even inkomen…………..

Wat verwacht je van de zaal?
We zijn een nieuw team, en nu beter op 
elkaar ingespeeld. Dus ik verwacht dat 
het in de zaal beter gaat.
Wat vind je het allerleukste aan korfbal?
De wedstrijden en dat het een teamsport 
is

Dionne van Dunschoten
Ik geef de veter door aan...
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Bij turnen had ik maar drie wedstrijden 
per jaar en nu bijna elk weekend, dat vind 
ik erg leuk, nu kan mijn energie beter 
kwijt.

Wat vind je het leukste bij Telstar?
De gezelligheid bij de club, bijna iedereen 
kent elkaar

Wat vind jij de leukste activiteit van het 
jaar bij Telstar?
Het familietoernooi, want dat is 
erg gezellig met korfballers en niet 
korfballers en ouders.

Kan je iets vertellen over Korfbal 
College?
Korfbal college wordt georganiseerd 
door Barbara Bouwer van TOP en 
TeamNL. Elke week zorgt ze ervoor dat 
er een andere bekende gast trainer is. 
We hebben dit jaar trainingen gehad 
van Nick Pikaar, de Bondscoach Wim 
Schotmeijer, Celeste Split, Suzanne Bos, 
Esther Cordus, Marjolijn Kroon en Mick 
Snel, voor de zomervakantie hebben we 
7 zondagen training gehad en ook na de 
zomervakantie had ik me samen met 
nog een aantal Telstar leden opgegeven 
voor weer 5 trainingen. Het is erg leuk 
om ook andere jongens en meisjes te 
ontmoeten van andere verenigingen. 
De trainingingen zijn erg leuk en bestaat 
steeds uit 4 onderdelen en als afsluiting 
een partijtje. Behendigheid met de 
bal, vrijlopen, schot, verdedigen alles 
komt aan bod. Korfbalbal, tennisbal, 
basketbal…. Tennisrackets ladders ….er 

werd van alles gebruik. Echt SUPER leuk, 
echt een aanrader!

Wat heb je allemaal geleerd?
Beter schot, behendigheid met de bal, 
eigenlijk van alles.

Aan wie wil je de veter doorgeven?
Melanie ter Rahe

Heb je een vraag voor haar?
Vind je het lastig om tegenover grote 
tegenstandster te staan?

Aanvulling
De C1 heeft een training met 2 leden van 
TeamNL (Barbara Brouwer en Celeste 
Split) gewonnen. Het zou natuurlijk gaaf 
zijn als straks wat meer mensen langs 
de lijn staan tijdens die training. Hoe 
vaak komt het nou voor dat Barbara 
Brouwer en Celeste Split afreizen naar 
Hoevelaken...
En het zou super zijn als er veel mensen 
langs de lijn staan!! De meiden zullen er 
zeker wat leuks en gezelligs van maken!
De datum wordt bekendgemaakt op de 
website!!
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Op de bank met...
Toos Veldhuizen

Naam: Toos Veldhuizen
Geboortedatum: 14-10-1952
Lengte: 1.73 meter
Kleur haar: blond, helaas ook een beetje 
grijs
Kleur ogen: blauw

Hoe ben je voor het eerst in aanraking 
gekomen met korfbal?
Doordat ik verkering kreeg met Wout 
ben ik bij Telstar gekomen. In 1975 ben 
ik voor het eerst mee geweest naar 
een toernooi om te kijken, dat was het 
Pinkstertoernooi in Wierden. Het jaar 
daarop mocht ik al een team begeleiden, 
omdat ik anders toch ‘niets te doen’ had.

Hoe lang ben je al lid van Telstar? 
Ik ben ongeveer net zolang als we 
getrouwd zijn lid van Telstar, dus ruim 
40 jaar.

Waarom ben je al zo lang lid? 
Ik voel me thuis bij Telstar, het 
enthousiasme van Wout voor zijn club 
werkte aanstekelijk. In het begin kon 
Wout lekker op hoog niveau spelen en ik 
kon me nuttig maken bij de jeugd, zoals 
trainen en coachen, helpen organiseren 
van huiskameravonden, jeugd-/ouder 

toernooien en jeugdkampen. Op een 
gegeven moment gingen onze zoons 
Kees en Jan ook korfballen en later 
speelden Wout en ik samen in hetzelfde 
team. Doordat ik me jarenlang inzette 
voor de jeugd, leerde ik ongeveer de 
hele vereniging kennen. De goede sfeer 
en het ongedwongen omgaan met elkaar 
van oud en jong houdt me bij Telstar.

Hoe lang heb je wedstijden gespeeld en 
in welke teams? 
Eerst ben ik heel lang bij de recreanten 
geweest omdat Wout toen nog in het 
eerste speelde en ik thuis wilde zijn 
voor Kees en Jan. Later is Wout in lagere 
teams gaan spelen maar had ik steeds 
een jeugdteam om te coachen.

In 1999 ben ik uiteindelijk ook 
competitie gaan spelen in het laagste 
seniorenteam S4. Daarin speelden toen 
Annemarie, Cobi, Marrie, Alice, Hetty, 
Stefan, Bas, Bob, Werneck en Wout. 
Dit team is in de loop der jaren wel wat 
gewijzigd, maar de kern is gebleven. 
Alleen de naam wijzigde later in S5 en in 
de zaal werd het S6 omdat er één  team 



Oktober 2013: Toos ontvangt samen met man Wout een lintje van de burgemeester

Toos sportief bij training

Juni 2018: afscheid Toos, Wout en Cees bij de S5.
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alleen in de zaal speelt. We hebben 
verschillende kampioenschappen 
behaald en zijn veel weekendjes weg 
geweest met elkaar. Het was bijzonder 
leuk om bij dit team te horen.

Waarom ben je dit jaar gestopt met de 
wedstrijden? 
Af en toe komen er toch wat 
mankementjes, waardoor het spelen 
minder gemakkelijk gaat. Dan wordt 
het zwaar en wordt het plezier minder. 
Zo soepel als in 1999 ben ik al lang niet 
meer. Gelukkig mag ik nog aanschuiven 
bij de derde helft ;-) .

Welke werkzaamheden doe je in de 
commissies? 
In de TC zorg ik voor de inhuur van 
de sporthallen en ik heb de eerste 
contacten met mogelijk nieuwe leden, 
die zich melden voor proeflessen. 
Verder zit ik in de familiedag commissie 
en zorg ik voor de verspreiding van 
de Orbits. Ik  was  afgelopen jaren 
in de TC  verantwoordelijk voor  het 
wedstrijdsecretariaat  pupillen  en met 
het maken van de chauffeursschema’s. 

Dit seizoen heeft Daphne van 
Bunschoten het wedstrijd secretariaat 
van mij over genomen en Wendy Visser 
maakt nu de  chauffeursschema’s. 
Omdat Wout ook gestopt is met werken 
houd ik zo meer tijd over voor andere 
dingen.

Waarom heb je besloten trainer te 
worden? 
Toen Kees zo oud was dat hij naar de 
welpen kon, ben ik Ali Molenberg met 
het geven van de training aan de welpen 
gaan helpen omdat ik het leuk vond.
Hoe lang geef je al training? 
Ik geef vanaf ongeveer 1984 of 1985 
training. Ik begon bij de welpen en in 
1986 ging ik pupillen R1, waar Kees in 
ging spelen trainen. In 1987 kwamen 
daar o.a. Anneke Smink, Hans van 
Hoorn en Jan bij, allemaal toekomstige 
selectiespelers. Met dat getalenteerde 
team zijn we in de zaal kampioen 
geworden, super leuk. De pupillen 
speelden toen nog in achttallen. Vanaf 
de aspiranten werd er op het veld met 
twaalftallen gespeeld en was er ook 
een middenvak. Het middenvak is sinds 
1991 afgeschaft. Later werden ook de 
namen van de pupillenteams gewijzigd 
van P, Q, R in D, E en F.

Kees en Jan gingen steeds hoger spelen 
en ik bleef bij de jongste jeugd. Een paar 
keer heb ik ook lagere aspirantenteams 
training gegeven, maar mijn voorkeur 
ligt toch bij de pupillen. Ik wilde 
vroeger kleuterjuf worden maar ben 
dat niet geworden. Op deze manier 
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kan ik de kinderen basisvaardigheden 
bij brengen, wat ik leuk vind. Bij alle 
leeftijdsgroepen zijn er wel spelers die 
ooit van mij training hebben gehad. Het 
is zelfs zo dat ik af en toe kinderen in 
mijn team krijg, van wie de ouders mij 
ook als trainer hebben gehad.

Het afgelopen seizoen was ik trainer 
bij de F1, een bijzonder leuk team. 
Bovendien zitten er talenten bij die ik 
ooit hoop terug te zien in Telstar 1. 

Wat vind je belangrijk tijdens een 
training? 

Ik vind het belangrijk dat kinderen 
respect hebben voor elkaar en de 
trainers en op een leuke manier met 
elkaar omgaan. Als trainers moeten 
we de kinderen een leuke training 
geven met gevarieerde oefeningen. 
Concentratie is bij de jongsten nog wel 
eens moeilijk.

Wat vind je belangrijk tijdens een 
wedstrijd? 
Ik vind het belangrijk dat iedereen 
zich volledig inzet. Daarnaast is het 
ook fijn dat er ouders komen kijken. 
Positieve ouders langs de lijn maakt de 
wedstrijden compleet. 

Wat wil je bereiken dit jaar als trainer 
van de E4? 
Ik wil een leuk team van de E4 maken en 
enorm veel vooruitgang boeken in het 
komende seizoen. Kampioen worden 
zou leuk zijn, maar het teamgevoel is 
veel belangrijker.

Hoe lang train je al samen met de 
recreanten? 
Ik train al vanaf 1976 samen met de 
recreanten.
Hoeveel recreanten zijn er momenteel? 
Er zijn dit seizoen nog maar zeven 
recreanten over. Ze komen lang niet 

Juni 2018: Het F1 team waaraan Toos 
afgelopen seizoen training gaf



U krijgt bij onze sponsor Van Duinkerken korting in de webshop 
(dat ziet u direct aan de vermelde prijzen). 

Gaat u naar de winkel? Telstarleden kunnen daar een pasje aanvragen. 
En als lid van Telstar krijgt u dan direct 10% korting 

- ook op korfbalschoenen -

kvtelstar.nl

SHOP JE EIGEN TENUE
in de ledenshop
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allemaal elke week, vaak zijn er maar 
een stuk of vier. Omdat we samen met 
S5 trainen, hebben we dan steeds nog 
een leuke groep, al hebben we ook wel 
eens met drie of vier mensen gestaan. Na 
jaren op woensdag getraind te hebben, 
zijn we nu op het veld op donderdag 
gaan trainen. Die avond trainen de 
andere senioren ook en is na afloop de 
kantine open zodat we nog even kunnen 
napraten. In 1987 is er ook eens zo’n dip 
geweest van maar zeven recreanten. 
Vanaf toen zijn de recreanten samen 
met het laagste seniorenteam gaan 
trainen.

En wat vind je daar leuk aan? 
Ik vind gezelligheid en toch sportief 
bezig zijn leuk. We proberen er altijd 
te zijn, maar als het niet uitkomt, kun je 
rustig eens een training overslaan. 

Hoe ziet een training er meestal uit? 
De training begint met warm 
lopen, doorloopballen en andere 
schotoefeningen, soms wat tips en trucs 
en het laatste deel een partijtje.

Wat is het verschil met een 
wedstrijdteam? 
Recreanten trainen alleen en spelen 
geen competitie. De training is samen 
met de S5 en tijdens de training doet 
iedereen even enthousiast mee en is 
er geen verschil tussen recreant en S5-
speler. Niveauverschil is er natuurlijk 

wel, maar bij het partijtje spelen maken 
we gewoon gelijkwaardige teams.

Ik heb diverse verhuizingen van Telstar 
meegemaakt. Van de sportweg met 
gravelveld naar het Kerkepad en 
daarna weer terug naar de Sportweg. 
Vervolgens de verhuizing naar het 
mooie complex aan de Middelaarseweg 
in 2012.

Recreanten gezocht
Er zijn afgelopen jaar enkele recreanten 
gestopt. Vind je korfbal leuk? Kom 
dan een keer meetrainen met de 
recreanten. In de zaal trainen ze iedere 
woensdagavond van 21 tot 22 uur in 
het Ridderspoor en op het veld iedere 
donderdagavond van 20  tot 21 uur.



Nieuwjaarsreceptie
met

feestavond

Zaterdag 5 januari

Dit is dé gelegenheid om 
alle KV Telstar leden en degenen 

die Telstar een warm hart toedragen 
het allerbeste voor het nieuwe jaar te wensen.

We beginnen met een receptie en 
aansluitend wordt het feest om 

het nieuwe jaar goed in te luiden! 
We beginnen om 20:30 uur en 

we doen om 01:00 uur de lichten uit.

Het thema is, zoals elk jaar, feestelijk / chique. 
Ook dit jaar is er weer de mogelijkheid om 

met bijvoorbeeld je team op de foto te gaan.
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Het hoogste niveau korfbal in de zaal 
noemen we ook wel de Korfbal League. 

In deze poule spelen 10 teams door heel 
Nederland tegen elkaar. Clubs zoals 
Blauw-Wit, DVO, PKC, TOP en Fortuna.
Er zijn 18 speelrondes om punten te be-
halen. PKC staat nu bovenaan maar de 
4 teams daaronder hebben precies het-
zelfde aantal punten. Het zit allemaal 
erg dicht bij elkaar. DVO staat onderaan 
met 0 punten. 

De topscorer van de korfballeague is tot 
nu toe van de mannen Erwin Zwart. Hij 
heeft in vier wedstrijden al 35 goals ge-
maakt voor LDODK. 
De vrouwelijke topscorer met 18 doel-
punten is Marjolijn Kroon ook van 
LDODK. Na 4 speelrondes kan er nat-
uurlijk nog heel veel veranderen. De 
wedstrijd met de grootste uitslag is de 
wedstrijd tussen DVO en PKC, met een 
uitslag van wel 32-38! 

Alle samenvattingen van de wedstrij-
den zijn te kijken op www.korfbal.nl, erg 
leuk om te zien. Ook kan je zelf wedstri-
jden gaan kijken door de live streams te 
volgen of er naar toe te gaan. 

Alle teams strijden om een plek in de 
Ziggo Dome. Hier wordt op 13 april 

ALLES OVER...
de Korfbal League

2019 de grote korfbalfinale gespeeld. 

De korfbalfinale tussen de A-jeugd 
wordt voor de grote finale gespeeld. 
TOP heeft de afgelopen 3 jaar deze 
grote finale gewonnen. 
Zal het dit jaar een andere ploeg 
worden? 

Wil je bij deze grote korfbalfinale zijn? 
Rond februari worden de tickets aange-
boden, dus ook jij kan erbij zijn!
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Beste lezer, 

Dit seizoen is Britt van den Top de 
T.E.C. komen versterken. Ze heeft 
inmiddels al meegeholpen met het disco 
feest en heeft samen met Woutera 
Teeuwissen Sinterklaas georganiseerd. 
Tegenwoordig staat bij het evenement 
wie de organisatoren zijn, zodat op en 
aanmerkingen, tips en tops bij de juiste 
organisatoren terecht komen. 

Voor december er geen activiteiten 
op de kalender van de T.E.C. vanwege 
Sinterklaas en Kerst. In januari gaan 
we het jaar goed beginnen met de 
nieuwjaarsreceptie met aansluitend 
een feestavond. Voor februari zijn 
we nog aan het onderzoeken of we 
met de A, B en C teams iets actiefs 
kunnen gaan doen, waarbij er ook een 
competitief onderdeel in zit en waar je 
een adrenaline rush van krijgt. 

Verder staat er onder andere nog een 
Oud Hollandse spellen avond voor jong 
en oud op de planning voor dit seizoen, 
de paashaaskoeken, een feestavond en 
een PUBquiz. Wij hoeven ons in ieder 
geval niet te vervelen. 

Vanuit de T.E.C. wensen we iedereen 
hele fijne feestdagen toe en een heel 
sportief en voorspoedig 2019! 

Namens de T.E.C.,
Wilco Rakhorst

P.S. Lijkt het je leuk om ook mee te 
helpen bij het organiseren en uitvoeren 
van evenementen? We hebben nog een 
plekje vrij in de T.E.C. Onze voorkeur 
gaat uit naar een dame uit een A-team, 
om zo een betere afspiegeling van 
de vereniging te zijn en beter aan te 
kunnen sluiten bij de wensen vanuit de 
leden van Telstar. 

T.E.C.
nieuws



30

Voorheen Fa. H. Endendijk 
 
 
 
 
 
 
 

Wij wensen  
jong en oud 

een sportief seizoen  

Voorheen Fa. H. Endendijk 
 
 
 
 
 
 
 

Wij wensen  
jong en oud 

een sportief seizoen  
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TELSTAR
CULINAIR

2019

Zet zaterdag 23 februari 2019 alvast in je agenda. 
Dan toveren we onze kantine weer om in het mooiste en 

gezelligste restaurant van Hoevelaken!

Ook deze keer wordt er weer gekookt met hulp van 
een echte chef-kok en kan er weer heerlijk gegeten en 

gedronken worden. De inschrijf pagina en het menu komen 
zo snel mogelijk. We moeten eerst nog even afspreken wat 

we voor jullie gaan bereiden.

Wij hebben er al heel veel zin in om er weer 
een fantastische en culinair hoogstaande avond 

van te maken.

Er is plek voor ongeveer 50 personen deze keer. 
Ook kinderen zijn van harte welkom. De winst die 

we deze avond hopen te maken zal worden besteed aan de 
aanschaf van een AED voor onze club. 

Daar kunnen we levens mee redden!
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Op visite bij...
Familie Ten Ham

Vader ten Ham 
Hoe ziet een wedstrijd zaterdag er 
voor jullie uit ?
Chaos, We kijken vrijdag al waar en 
wanneer iedereen moet spelen en of 
we voor iemand moeten rijden. Zater-
dag lost dit zich allemaal wel weer op. 
Ook proberen we zo vaak mogelijk bij 
iedereen te kijken. 

Heeft u zelf ook korfbal gespeeld?
Ja, 15 jaar bij Woudenberg, 5 jaar bij 
Revival en 3 zaal seizoenen Telstar

Moeder ten Ham 
Zitten jullie door de weeks ook wel 
een samen aan het avondeten met al 
die trainingen?
Op dinsdag en donderdag is dat erg las-
tig. Vaak beginnen we met eten en dan 
komen ze om de beurt terug.

In welke teams spellen jullie kinderen? 
Rachel: A1
Bente: B1
Maren: D1
Silke: F1

Rachel, hoe lang speel je al korfbal?
Dit is mijn 12e jaar

Hoe is het om de jongste spellers van 

Telstar training te geven ?
Ik vind het erg leuk om de kleintjes 
trainen te geven! Ze doen het erg leuk, 
maar zijn wel erg druk ;). Ze stuiteren 
iedere wedstrijd en training het veld op 
en neer en doen super gek. Het leuke 
is dat ze daarnaast ook nog veel leren! 

Bente, waarom heb jij voor korfbal ge-
kozen?
Doordat mijn ouders en Rachel al op 
korfbal zaten, was het niet zo'n lastige 
keus voor mij.

Wat was je mooiste/leukste wedstrijd 
tot nu toe?
Elke zaterdag staat er weer een ande-
re club voor ons en dat maakt het weer 
lekker uitdagend. Het maakt niet uit of 
we winnen of verliezen voor mij blijft 
elke wedstrijd leuk en er zitten vast 
nog wel mooie doelpunten bij waar we 
als team trots op mogen zijn. 

Maren, hoe is het om nu met je team 
hoofdklasse te spelen?
Leuk, het is uitdagend en je leert er 



35

heel erg veel van!

Spelen jullie thuis wel eens een potje 
korfbal?
Thuis niet zo vaak, maar als het even 
kan op vakantie wel! En dan gaat dat er 
fel aan toe.

Silke, hoe is het om je zus als trainer te 
hebben?
Leuk, omdat ik mijn zus erg lief vindt.

Je hebt eerst bij de kangoeroes ge-
traind en nu speel je echte wedstrij-
den hoe vind je dat?
Dit vind ik erg leuk, ik zit met allemaal 
kinderen uit me klas, en dat is erg ge-
zellig.
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In de vorige Orbit heeft u gelezen over 
de Supporters Vereniging Relstar. Deze 
is opgericht om meer sfeer te creëren 
bij de wedstrijden van de selectie. 
De eerste thuiswedstrijden zijn net 
geweest en S.V. Relstar heeft hiervoor 
flink uitgepakt. Al ver van te voren zijn 
er allerlei voorbereidingen getroffen.

Een enorm grote trommel is een deze 
voorbereidingen. De trommel heeft een 
diameter van wel één meter! Ook is er 
een kleine trommel aangeschaft voor 
de kinderen die team van de week zijn. 
Met deze trommels kunnen er liedjes 
worden ingezet om de selectie aan te 
moedigen en meer sfeer te brengen in 
de zaal. 

Om de zaal meer te versieren zijn er 
vlaggetjes en spandoeken opgehangen. 
De vlaggetjes zijn rood-wit en 
hangen hoog door de hele zaal. Twee 
spandoeken hebben we zelf gemaakt en 
eentje is een paar jaar geleden gemaakt 
door een ander team. In de loop van 
het zaalseizoen worden er nog meer 
spandoeken gemaakt en ontworpen. 

Om het publiek meer te betrekken met 

het aanmoedigen zijn er handvlaggetjes 
uitgedeeld. Zo kan iedereen meejuichen 
bij een doelpunt. Ook zijn er om de 
tribunes rood-witte crêpe- slingers 
gehangen. 

Relstar hoopt door al deze 
voorbereidingen de hele selectie aan 
te moedigen en te zorgen dat we winst 
gaan pakken! Maar dit kunnen wij 
natuurlijk niet alleen. Daar hebben we 
u en jou zeker bij nodig. Kom dus bij de 
thuiswedstrijden rond meestal half 8 in 
de Slag helpen aanmoedigen. 

Relstar
Supportersvereniging
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Wendy Visser

Geboortedatum: 28 mei 1972
Lengte: 1,62 meter
Kleur haar: donkerblond
Kleur ogen: blauwgrijs

Hoe ben je voor het eerst in aanraking 
gekomen met korfbal?
Toen ik negen jaar was, nam mijn beste 
vriendin op de lagere school mij mee 
naar Ter Gouw, één van de korfbalclubs 
in Gouda. Ik was al heel snel verkocht 
en ik bleef daar ruim tien jaar - tot mijn 
studie - korfballen. 

Wanneer ben je naar Telstar gegaan?
Ruim vijf jaar geleden verhuisden we 
van Nieuw-Vennep naar Amersfoort 
Vathorst. In Nieuw-Vennep waren ik en 
mijn dochters lid van KIOS. In Amersfoort 
heb ik een tijdje bij MIA rondgekeken. 
Tessa heeft daar een paar weken met de 
kangoeroes meegedaan, maar dat beviel 
niet. Toen ben ik met Tessa bij Telstar 
gaan kijken en het klikte meteen, ik had 
meteen een gezellig gesprek. 

Wat vind je leuk aan Telstar?
Ik vind alles leuk bij Telstar maar vooral 
het sociale aspect, het open en welkome 
karakter van de club en de leden. Ik heb 
bij andere clubs meegemaakt hoe er 
een club binnen de club was, waar je blij 
mocht zijn als je er bij mocht horen. Dat 

heb ik bij Telstar helemaal niet, iedereen 
is welkom, iedereen hoort erbij, maakt 
niet uit hoe goed je kan korfballen. Van 
jong tot oud, alle leeftijden gaan leuk met 
elkaar om.

Hoe lang ben je al lid van Telstar?
Eind 2014 ben ik de F2 gaan trainen 
en coachen toen Tessa daarin ging 
meespelen dus ik ben nu zo’n vier jaar lid 
van Telstar. 

Hoe lang speel je al bij Telstar 5?
Ik speel nu ruim een jaar bij Telstar 5, 
al komt er door blessures minder van 
spelen terecht dan ik zou willen.

Wat vind je leuk aan het spelen van 
wedstrijden?
Samen spelen en mooie acties hebben 
vind ik leuk. En de diversiteit in het spel 
dat je hebt doordat het een gemengde 
sport is en doordat aanval en verdediging 
afgewisseld worden. Dan moet er 
natuurlijk wel gescoord worden! Ik mis 
soms nog wel het middenvak, dat vond ik 
vroeger een leuk vak (al blijft aanvallen 
leuker).

Wat vind je belangrijk tijdens een 
wedstrijd?
Ik vind sportiviteit tijdens een wedstrijd 
belangrijk, het spel is af en toe te fysiek 

Vrijwilliger in de Spotlight
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geworden. Vroeger werd er sneller 
opgetreden door scheidsrechters, 
althans zo ervaar ik het verschil met 
dertig jaar geleden. Wat ik ook leuk vind 
aan het spelen bij het 5e is dat we net zo 
goed de tegenstander feliciteren met 
een mooie actie, als dat we dat bij onszelf 
doen.
Samen genieten, we doen het allemaal 
per slot van rekening voor ons plezier. 
Maar ondertussen wel gaan voor de 
winst natuurlijk!

Doe je ook vrijwilligerswerk en zo ja 
waarom?

Ik heb een aantal jaren mijn dochters 
gecoacht. Eerst heb ik twee jaar Tessa 
in de F gecoacht en vorig jaar heb ik de 
A3 gecoacht waar Laura in zat. Coachen 
en training geven vind ik erg leuk, je ziet 
dan hoe individuen en een team groeien 
gedurende het jaar en daarin speel je als 
coach een belangrijke rol.

Scheidrechters commissie
Toen ik 16 was, heb ik de opleiding 
tot jeugdwedstrijdleider gevolgd en 
anderhalf jaar geleden ben ik tot de 
scheidsrechterscommissie toegetreden. 
Doordat ik zelf speel en ook twee 
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Wendy (3e van rechts) met het vernieuwde Telstar S5 team

spelende kinderen heb, kom helaas 
het zelf fluiten er niet meer zoveel 
van. Gelukkig lukt het wel om af en 
toe (beginnende) scheidsrechters te 
begeleiden. Een scheidsrechter hebben 
is essentieel om een wedstrijd te kunnen 
spelen, en het soort scheidsrechter heeft 
veel effect op hoe het spel ervaren wordt 
door spelers en publiek. Maar spelers en 
publiek kunnen het de scheidsrechter 
ook makkelijker of moeilijker maken. 
We hebben gelukkig bij Telstar veel 
enthousiaste leden die goed en steeds 
beter gaan fluiten, ook jonge leden. En ik 
help graag daarbij.

Chauffeursschema’s
Deze zomer heb ik het maken van 
de chauffeursschema’s van Toos 
overgenomen omdat zij wat meer tijd 
voor andere dingen wilde vrijmaken. 
Dat is dan weer iets heel anders dan 
het coachen van een team of een 
scheidsrechter begeleiden maar ik houd 
wel van  administratieve werkzaamheden 
en ik ben er ook goed in. Ik werk niet 
voor niets als specialist op een financiële 
administratie en ik heb  veel plezier in 
het puzzelen om zo’n  schema goed te 
krijgen. Ik vind het een uitdaging om 
het proces van het opstellen steeds te 



Wendy in actie bij een training van Telstar S5
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verbeteren zodat het makkelijker en 
sneller gaat. 
Ik hoop de schema’s zo te kunnen gaan 
maken dat ik alleen de wedstrijdschema 
en de teams importeer, een 
programmaatje start en dat daar dan 
kant en klare schema’s uitrollen. Dat is 
dan mijn zogenaamde gewaagde doel. Ik 
moet nog zien of ik dat in mijn vrije tijd 
voor elkaar kan krijgen!

Wat is er lastig aan het opstellen van de 
chauffeursschema’s?
Het opstellen van de chauffeursschema’s 
is veel werk om in korte tijd te doen, 
het gaat om tussen drie en zeven 
uitwedstrijden per team en dat voor 
17 teams. Als je dan een eerste opzet 
hebt, moet je controleren of families 
niet vaker dan één keer op dezelfde dag 
zijn ingedeeld en de ouders die zelf ook 
spelen, moeten qua tijd ook kunnen. Dan 
begint het echte gepuzzel! 

Zo moest ik met de eerste versie van het 
schema voor de zaal voor 18 families 
dubbele ritten aanpassen. Zonder dat 
dan een andere familie opeens dubbel 
moet rijden op die dag! En het doel is ook 
dat iedereen even vaak rijdt (per spelend 
kind wel te verstaan!), dat lukt natuurlijk 
niet bij elk team precies, maar over het 
hele jaar wil ik dat daar niet meer dan 
één rit verschil tussen kan zitten.

En dan krijg je soms wat individuele 
verzoeken om met bepaalde zaken 
rekening te houden, bepaalde tijden of 
een bepaalde periode liever niet rijden 

bijvoorbeeld. Dat probeer ik dan in de 
planning voor elkaar te krijgen. Het 
geeft wel veel voldoening als dit allemaal 
gelukt is. En de bedankjes die ik als 
reactie krijg, zijn de kers op de taart.

Wat vind je leuk aan het helpen bij 
Telstar?
Helpen is sowieso leuk. En als je dat bij 
zo’n gezellige club kan doen bij Telstar 
waar alle hulp gewaardeerd wordt, dan 
is dat nog beter!

Ik wil tot slot nog een oproep doen aan 
alle leden en ouders van jeugdleden 
die nog niet als vrijwilliger actief zijn bij 
de vereniging om daar eens over na te 
denken en een activiteit te zoeken wat 
aansluit bij hun vaardigheden of passie. 
Er zijn altijd vrijwilligers nodig, en het 
hoeft niet veel tijd te zijn die je moet 
besteden. 

Sommige taken hebben een meer 
doorlopend karakter, maar er is genoeg 
dat je kan doen wat bijvoorbeeld maar 
één keer per jaar een paar uur inspanning 
vraagt. Het levert je altijd wat op, 
voldoening, waardering, nieuwe sociale 
contacten, etc. En: vele handen maken 
licht werk!



Bloemen, planten, bruidswerk,  
rouwarrangementen, 

aardewerk en cadeauartikelen 

Bloemenhuis Vink 

Ook kunt u bij ons bloemen en plan-
ten versturen door heel Nederland  

en naar het buitenland! 
 
 

Bakkersweg 10 - Voorthuizen 
Verlengde Dorpsstraat 4A - Putten 

Tel.: 0342 - 473677 
Fax.: 0342 - 470818 
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kampioenen
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SENIOREN
S1 Daan van der Klis   06 50849348 dvdklis@hotmail.com
S2 Stefan van der Worp  06 55278939 s.worp@icloud.com
S3 Jochem Kok  06 81166526 jochem-kok@hotmail.com
S4	 Martine	Noorland	 033	4565547		 c.noorland@xmsnet.nl
S5 Corine van Gessel  06 44121335 corinevangessel1@hotmail.com
RECR -

JUNIOREN
A1 Arjan Westeneng  06 23163376 arjan_veen33@hotmail.com
A2 Leonie Boer  06 24566370 leonie.boer@hotmail.com
A3 Romy Ossendrijver 06 18702975 romy_99@live.nl

ASPIRANTEN
B1 Duco Snitselaar  06 12764505  disthebest@live.nl 
B2 Carmen de Groot  06 42250422 carmendegroot@hotmail.com 
C1	 Geert	Teeuwissen	 06	15823243			 geertteeuwissen@hotmail.com	
C2 Jochem Kok  06 81166526 jochem-kok@hotmail.com
C3	 Winette	Vreekamp	 06	23589230	 winettevreekamp@hotmail.com	

PUPILLEN
D1	 Martine	Noorland	 033	4565547		 noorland.bernhard@gmail.com	
D2	 Vivian	Hafkamp	 	 06	42218626	 vivianhafkamp@hotmail.com
D3 Arina de Korte   06 21110564 arinadekorte@gmail.com
E1 Brit van Dunschoten 06 23017956   britvandunschoten@gmail.com  
E2 Grietje Dekker  06 50832682 grietjevanveen@hotmail.com 
E3	 Britt	van	den	Top	 	 06	43804347	 brittvandentop@live.nl
E4	 Toos	Veldhuizen	 	 06	17493508	 toosveldhuizen@gmail.com
F1 Marieke Lagemaat 06 27403228  arendlagemaat@tele2.nl
F2	 Dianne	Vreekamp	 06	14429812	 011951@jfc.nl

KANGOEROES
KANG Gerben van der Schaaf  06 34863631 gbschaaf@gmail.com

Contactpersonen
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BESTUUR
Voorzitter	 	 	 Eugène	Korff	 	 	 	 voorzitter@kvtelstar.nl
Secretaris	 	 	 Max	Voskuilen	 	 	 	 secretaris@kvtelstar.nl
Penningmeester  Geert Teeuwissen    penningmeester@kvtelstar.nl
Vrijwilligers	 	 Maarten	v.	Brummelen				 		 	 maarten_van_brummelen@
        hotmail.com
Commissieleden  Arno v. Oosterom, Edwin v. Dunschoten, 
	 	 	 Kurt	Metz,	Ludo	Zwaan,	Maureen	v.	Goethem,
   Wilco Rakhorst
 
TECHNISCHE COMMISSIE   
Voorzitter	 	 	 Kurt	Metz	 	 	 06-14017600	 tc@kvtelstar.nl
Wedstrijdsecr. Senioren Arjan v. Leijenhorst  06-41991697 avl88@hotmail.com
Wedstrijdsecr. Junioren Marieke Jakobs  06-28812885 mariekejakobs@gmail.com
Wedstrijdsecr. Aspiranten Dingena de Groot  033-2540152 dingenahijstek@hotmail.com
Wedstrijdsecr. Pupillen Daphne v. Dunschoten 06-23993771 dvandun@planet.nl
KNKV	/	Sportlink	 	 Toos	Veldhuizen	 	 06-17493508	 toosveldhuizen@gmail.com
   Bas Munter  033-2571111  bas.munter@kpnmail.nl
Chauffeursschema's	 	 Wendy	Visser-Stubbs
Technisch Beleid  Thijs v. Brummelen  06-47164134 sjiht@hotmail.com
Oefenwedstrijden	 	 Rob	Harmsen	 	 06-23695879	 robharmsen@kpnmail.com
Kampioenen-coördinator	 Colinda	v.	Vulpen	 	 	 	 bacovulpen@hotmail.com
Coördinatie	toernooien	 Vacature
Coördinatie	Team	van	de	week	 Vacature
   
SCHEIDSRECHTERSCOMMISSIE   
Voorzitter	/	KNKV	 	 Kurt	Metz	 	 	 06-14017600	 korfbalscheidsrechter@gmail.com
Begeleiding	scheidsrechters	 Marine	Noorland	 	 033-4565547	 noorland.bernhard@gmail.com
	 	 	 Wendy	Visser-Stubbs,	Loïs	de	Korte,	
   Casper v. Goethem en Gijsbert v. Gessel
Aanwijzing		 	 Martine	Noorland,	Esther	Vermeij
   
KANTINECOMMISSIE   
Voorzitter	 	 	 Arno	van	Oosterom	 	 06-50631007	 arnovanoosterom@gmail.com
Commissieleden  Bas Altena, Richard v. Duinkerken,
	 	 	 Robèrt	Engel
Inkoop   Bianca van de Coterlet   b.vd.coterlet@kpnmail.nl
Bardiensten	 	 Herman	van	den	Berg
Schoonmaak  Corrie v. Ravenhorst, Jos Bijkerk  
   
ONDERHOUD & BEHEER   
Beheerder	accommodatie	 Edwin	v.	Dunschoten		 	 033-2581191	 evandun@planet.nl
Gebouwen		 	 Wout	Veldhuizen	 	 	 			 woutveldhuizen@gmail.com
Commissieleden  Stefan Kuijt 
Materiaal	 	 	 Cees	Noorland	 	 033-4565547	 noorland.bernhard@gmail.com
Hovenier	 	 	 Marrie	van	den	Hoeven

Commissies



49

SPONSORCOMMISSIE   
Voorzitter	 	 	 Ludo	Zwaan	 	 06-23703555	 sponsorcommissie@kvtelstar.nl
Secretaris   Cobi Smink    cobismink@planet.nl
Commissieleden	 	 Bert	Veldhuizen,	Eugène	Korff,	
	 	 	 Wout	Veldhuizen,	Herman	Vreekamp

PR & MEDIA COMMISSIE   
Voorzitter	 	 	 Maureen	v.	Goethem	 	 06-81429007	 pr@kvtelstar.nl
Secretaris   Vacature
Commissieleden/Redactie	 Ingeborg	de	Groodt,	Marion	Zuurveen,		 	 redactie@kvtelstar.nl
	 	 	 Jessica	Boone,	Britt	van	den	Top,	Dana	Bosman	
Vormgeving	 	 Maureen	v.	Goethem
Bezorging	Orbit	 	 Mw.	v.	Maanen,	Toos	Veldhuizen	 	
Fotografie	 	 	 Jessica	Boone,	Maureen	v.	Goethem

Website	Commissie	 	 Maureen	v.	Goethem,	Ludo	Zwaan,	
   Wilco Rakhorst
Technische	realisatie	&	IT	 Steffen	Kemme	 	 	 	 websitebeheer@kvtelstar.nl	
Webredactie	&	-onderhoud	 Maureen	v.	Goethem,	Dana	Bosman,
   Vacature

KLEDINGCOMMISSIE  Geert Teeuwissen (a.i.)   geertteeuwissen@hotmail.com
   Vacature
    
TELSTAR EVENEMENTEN COMMISSIE
Voorzitter	 	 	 Wilco	Rakhorst	 	 	 	 tec@kvtelstar.nl
Penningmeester	 	 Herman	van	den	Berg
Commissieleden  Bas Altena, Rik van Dunschoten,
    Dennis van Keulen, Woutera Teeuwissen, 
	 	 	 Britt	van	den	Top	
   
OUD PAPIER COMMISSIE   
Voorzitter	 	 	 Arina	de	Korte	 	 	 	 AKorte1970@kpnmail.nl
Commissielid	 	 Henri	ten	Ham,	vacature

OVERIGE TAKEN
Ledenadministratie	 	 Anneke	Smink	 	 	 	 ledenadministratie@kvtelstar.nl
Opstellen jaarrekening Arend Bakker
Verjaardagskaarten	 	 Marianne	v.	Strien
Ziekenboeg	 	 Dingena	de	Groot
Scheidsrechterontvangst	 Gerrit	v.	Hanswijk
Schoolkorfbal	 	 Gea	Rakhorst,	Arina	de	Korte,	Kurt	Metz,	Lonneke	Krabbe
Familiedag		 	 Freerk	Dommershuijzen,	Arno	v	Oosterom,	Colinda	v	Vulpen,	Dingena	de	Groot,	
	 	 	 Bas	Munter,	Edwin	v	Dunschoten,	Bianca	vd	Coterlet,	Herman	vden	Berg,	
	 	 	 Rob	Harmsen,	Toos	Veldhuizen
Club	van	25	 	 Bas	Munter,	Edwin	v.	Dunschoten,	Rob	Harmsen,	Freerk	Dommershuijzen
Grote	Clubactie	 	 Astrid	Spee,	Inge	v.	Ginkel	 	
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